
Reactie op de gestelde vragen na de hoorzitting van 9.12 2014 

Vanaf 1983 werd ik directrice in Tamar en vanaf dat ogenblik bepaalden we met een nieuw 

team het beleid. 

Ook al kwam ik voordien in Tamar als bezoeker, de procedures, afspraken ed. waren mij niet 

bekend. Ik droeg daarin ook geen verantwoordelijkheid. 

Ik beschik dus niet over exacte informatie  betreffende geld en praktijken die door U 

gevraagd wordt, ook niet na de hoorzitting van 9.12.2014. 

De vragen die U stelt suggereren mistoestanden. 

Zo heb ik Tamar nooit gekend.  

Is de informatie waarover u zegt te beschikken, getoetst? Of gaat het over het aanvoelen en 

de beleving van enkele vrouwen die verbleven in Tamar? 

Ik ken vooral de inzet van de zusters, de familiale sfeer en de zorg voor de toekomstige 

moeders. 

Alle informatie waarover Tamar beschikte ivm adoptie is overgemaakt aan De Mutsaard in 

2006. 

 

In 1989, zoals u kan opvragen bij Kind en Gezin, is op initiatief van Tamar de vzw Hanna 

opgericht. Deze dienst voldeed aan alle voorwaarden die gesteld werden door Kind en Gezin 

en werd dus erkend als adoptiedienst. 

Deze dossiers werden allen totaal overgedragen aan Kind en Gezin. 

 

Josse Tips 
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